



AIRTECBRAIDS



GENERAL STATEMENT

Effective from: June 27th, 2025 / **Gültig ab:** 25. Juni 2025

We confirm that the information provided in this document is based on the latest available data. If there are any changes to this information, we will promptly notify our customers.

Wir bestätigen, dass die bereitgestellten Informationen in diesem Dokument auf dem neuesten verfügbaren Daten basieren. Sollten sich diese Informationen ändern, werden wir unsere Kunden umgehend benachrichtigen.

REACH Regulation EC/1907/2006 (Information on Substances of Very High Concern (SVHC substances) and Restrictions on Hazardous Substances):

All the products (articles) that we manufacture comply with Regulation (EC) No. 1907/2006 (the REACH Regulation). None of our products contain any substances of very high concern as defined by this regulation as defined under <https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table> (last updated June 27th, 2025).

REACH-V EC/1907/2006 (Informationen zu besonders besorgniserregenden Stoffen (SVHC-Stoffen) und Beschränkung von gefährlichen Stoffen):

Alle von uns hergestellten Produkte entsprechen der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH-Verordnung). Unsere Erzeugnisse enthalten keine besonders besorgniserregenden Stoffe gemäß dieser Verordnung wie unter <https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table> (letzte Fassung vom 27. Juni 2025) definiert.

RoHS-3-Directive 2015/863/EU:

All our products are manufactured in compliance with the EU RoHS Directive "RoHS 3" 2015/863/EU. Our products also comply with the China RoHS 2 substance list / China RoHS 2 threshold limit values (effective from July 1st, 2016), which are the same as EU ROHS 2. There are no exemptions in use.

RoHS-3-Directive 2015/863/EU:

Alle unsere Produkte werden konform zur EU RoHS-Richtlinie "RoHS II" 2015/863/EU und der mitgeltenden Delegierten Richtlinie (EU) 2015/863 („RoHS 2“) produziert. Unsere Produkte sind ebenfalls konform zu den "China-RoHS 2"-Stoffbeschränkungen und "China-RoHS 2"-Grenzwerten (in Kraft seit 1. Juli 2016), zur EU-RoHS 2 praktisch identisch. Es werden keine Ausnahmen benutzt.

EU POP Regulation 2019/1021 on Persistent Organic Pollutants

Our products are manufactured and processed fulfilling the requirements and the limit values of the EU POP Regulation in accordance with the latest consolidated version (2025).

EU POP Verordnung 2019/1021 zu persistenten organischen Schadstoffen

Unsere Produkte werden unter Einhaltung der Anforderungen und Grenzwerte der EU-POP-Verordnung gemäß der neuesten konsolidierten Fassung (2025) hergestellt und verarbeitet.

¹ Correct name: "Management Methods for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products"

Toxic Substances Control Act 1976 (USA, updated Sept. 29th, 2023):

We comply with the requirements of the TSCA governing hazardous substances in respect of the products that we manufacture and supply to you, according to the latest version as published by the US EPA.

Toxic Substances Control Act 1976 (USA, aktualisiert 29. Sept. 2023):

Wir erfüllen die Anforderungen des TSCA für gefährliche Stoffe in Bezug auf die Produkte, die wir herstellen und an Sie liefern, gemäß der jeweils neuesten Fassung, wie von der US-EPA veröffentlicht.

EU Radiation Protection Directive 2013/59/EURATOM:

We comply with the Radiation Protection Directive laying down basic safety standards for protection against the dangers arising from exposure to ionising radiation.

Strahlenschutz-Richtlinie der EU 2013/59/EURATOM:

Wir halten die Strahlenschutzrichtlinie ein, die grundlegende Sicherheitsstandards zum Schutz vor den Gefahren ionisierender Strahlung festlegt.

Dodd–Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act (Dodd–Frank Act) in Respect of Conflict Minerals:

Neither we nor our suppliers of raw materials import any minerals (e.g. gold, tungsten, cassiterite, coltan) from conflict regions (e.g. DR Congo, Rwanda, Uganda, Burundi). We and our suppliers of raw materials act in accordance with Sec. 1502 of the Dodd-Frank-Act. No exemptions are permitted.

Dodd-Frank-Act betreffend Konflikt-Materialien:

Weder wir noch unsere Rohstofflieferanten importieren Mineralien (z.B. Gold, Wolfram, Kassiterit, Coltan) aus Konfliktregionen (z.B. DR Kongo, Ruanda, Uganda, Burundi). Wir und unsere Rohstofflieferanten handeln in Übereinstimmung mit Titel 1502 des Dodd-Frank-Act. Ausnahmen sind nicht zulässig.

EU-Regulation 2017/821 for conflict minerals:

We are not affected by the requirements of Regulation (EU) 2017/821 (under the consolidated version from Nov. 19th, 2020) on conflict minerals establishing obligations to exercise due diligence in the supply chain for importers of tin, tantalum, tungsten, their ores and gold from conflict and high-risk areas. We fulfil our voluntary duty of care as a 'downstream user'.

EU-Verordnung 2017/821 zu Konfliktmineralien

Wir sind von den Anforderungen der Verordnung (EU) 2017/821 (gem. der konsolidierten Version vom 19.11.2020) zu Konfliktmineralien zur Festlegung von Pflichten zur Erfüllung der Sorgfaltspflichten in der Lieferkette für Importeure von Zinn, Tantal, Wolfram, deren Erzen und Gold aus Konflikt- und Hochrisikogebieten, nicht betroffen. Wir erfüllen unsere freiwillige Sorgfaltspflicht als "Down-Stream-User".

Best regards,
Mit freundlichen Grüßen



Markus Seifarth (Geschäftsführer/Managing Director)